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درمکتب امام

پسند غرب؛ پسند ملت ما نيست
اين آقايانى كه هى مى روند سراغ اينكه ببينيم چطور يك ]قانونى [ باشد، پسند 

غرب باشد، پسند غرب آن است كه ما همه چيزمان را تقديمشان بكنيم و بي چون و 

چرا، اين پسند غرب است. اگر آقايان اين را مى خواهند، اين پسند ملت ما نيست. 

و اگر آقايان يك چيزى خيال مى كنند كه در غرب خبرى است، بدانند كه در غرب 

خبرى نيست جز جنايت، جز خيانت.
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سرویس سياسی ـ
روزنامه  هــای زنجیــره ای دیروز دنباله ای متقن و پر معنا از بیانــات رهبری را تقطیع کردند. یک فتنه گر دیروز در 
مطلبی به اعتبار یک نظام سیاسی اشــاره کرد؛ فعال فتنه 88 از اعتبار یک نظام سیاســی هم چیزی سرش می شود؟ و 
اینکه بی دســتاوردی برجام، بزک کنندگان این توافق را به هذیان گویی واداشــته اســت. آنها نازکتر از گل به آمریکا و 

اروپا که ناقض برجامند نمی گویند! اما همیشه آنها را تبرئه و منتقدان دلسوز را محکوم و آماج فحاشی قرار می دهند.
»مذاکرات با اروپایی ها قطع نشود اما نباید معطل بسته  اروپایی ماند بلکه باید کارهای فراوان لازم در داخل کشور 
را دنبال کرد.« این ســخن متقن و پرمعنا را رهبر معظم انقلاب در دیدار اخیر با ســفیران، کارداران و مسئولان وزارت 

امور خارجه فرمودند.

دنباله ای اصلی که تقطیع شد
همانطور که واضح اســت، بیان رهبر معظم انقلاب مبنی بر اینکه »مذاکرات با اروپایی ها قطع نشــود« دنباله ای پر 
مفهوم دارد؛ »اما نباید معطل بســته اروپایی ماند.« که البته روزنامه های ایران، آرمان، آفتاب یزد، مردمسالاری، قانون، 

بهار، ابتکار و همدلی در تیترهای صفحه اول خود آن را حذف کردند و تنها از همان بخش نخست تیتر زدند.
تأکید بر اتکا به توان داخلی طبعا به مذاق طیفی که بزک گر برجام و حمایتگر معطل ماندن ظرفیت ها و توانمندی های 
کشــور پای مذاکره و رفع تحریم بود، خوش نمی آید. استعداد و کارایی داخلی پای مذاکره و کلی گویی های اروپایی ها 
بسوزد، برای جماعتی که منافع ملی برایشان بازیچه است، خیال و حرج و باکی نیست. کِیف اینها تنها با رفع حصر و 
ورود زنان به ورزشگاه و کنسرت کوک می شود. بعید است که با وجود بدعهدی های حریف و معطل سازی های اروپا آنها 
هنوز هم کلید حل مشکلات را در دست بیگانه ببینند؛ اما اینکه هنوز هم آدرس غلط می دهند و دلخوشی به اروپا را 
ترویج می کنند و سرگرم بزک گری اند، نشان می دهد اهدافی نامشروعی را دنبال می کنند که برای نیل به آن نمی توانند 

دست از فریب مردم و دادن آدرس غلط بردارند. 

دزد فریاد می  زند آی دزد!
روزنامه ایران دیروز یادداشــتی را از یک عضو مرکزیت حزب منحله مشــارکت و از فعالان فتنه 88 منتشر کرد که 
محتوای آن یادآور دزدی است که فریاد می زد دزد را بگیرید! آی دزد! ایران نوشت: »درست پس از پیروزی برجام چه 
کســانی هنگام آزمون موشــک، روی آن به عبری شعار نوشتند؟ چرا پس از آن شرکت های اروپایی پایشان به ایران باز 
نشد؟ تاوان رکود اقتصادی و رشد بیکاری پس از آن را چرا باید مردم بدهند. چه کسانی این کار پرهزینه را انجام دادند؟«
این فرد فتنه گر و هم پالکی هایش که برجام را نســخه معجزه آســا جا زدند و با آفتاب تابان و فتح الفتوح نامیدن 
آن مردم را فریب دادند، پا را روی پدال فرافکنی گذاشــته اند. رکود اقتصادی و رشــد بیکاری معلول نوشتن شعار روی 
موشک نبود، پیامد دادن امتیازات نقد و گرفتن وعده های نسیه در برجام و بلا تکلیفی اقتصاد و اعتماد به آمریکا بود که 
مسببانش بعدا از آن اظهار پشیمانی کردند. رویه ای که یک مشت خائن وطن فروش آن را بزک کردند و جاده را برای 

نقض توافق و بهره برداری حداکثری دشمن از آن، هموار.
ایران نوشت: »چه کسانی به مؤسسات اعتباری که ریشه در یک جریان در مشهد داشتند، مجوز فعالیت دادند؟ تا 

این مؤسسات بتوانند با طمع ورزی سه میلیون مالباخته ناراضی درست کنند.«
این فرد به تأســی از عده ای از دولتمردان هنوز مشــغول خبرســازی، شــایعه پراکنی و کوبیدن رقیب انتخاباتی 
رئیس جمهور است. نویسنده چرا بقیه اینگونه مؤسسات را ندیده؟ مؤسسه کاسپین سال 94 از بانک مرکزی دولت آقای 
روحانی مجوز گرفت. اصلا همه مؤسسات مالی ریشه در یک جریان در مشهد]![ داشته باشند؛ نظارت بر عملکرد آنها 

وظیفه بانک مرکزی است.
بســیار جالب است که نویســنده در ادامه نوشته: »انصافاً کدام شخص یا گروه براندازی می تواند چنین ضربه ای به 
اعتبار یک نظام سیاسی بزند«]![ آقای فتنه گری که سال 88 هم خود و هم پسرتان مشغول اتهام زدن به نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران و کوبیدن بر طبل آشوب و تقلب در انتخابات و امیدوار سازی دشمنان قسم خورده بودید، شما 

دیگر درباره اعتبار یک نظام سیاسی سکوت کنید.
در این مطلب آمده است: »چه کسانی دنبال جاسوس سازی ایرانیان دوتابعیتی  و محیط زیستی ها هستند؟ به جای 
این  زندانی کردن های طولانی کار بخش ضد جاسوسی وزارت اطلاعات را تقویت کنید ولی اجازه ندهید بیگناهان جاسوس 

نمایانده شوند و به اعتبار جمهوری اسلامی در چشم 6 میلیون ایرانی در خارج کشور ضربه زده شود.«
چه کســانی جاسوس خائن را که در پوشش فعالیت زیست محیطی اطلاعات سایت های موشکی و هسته ای را به 
دشمن می داد، نخبه نامیدند؟ میان مدعیان اصلاحات و جاسوسان آیا پیوندی وجود دارد که همیشه هوادار ثابت قدم 
آنها هستند؟ چه کسانی ضمن حمله به طرح تحقیق و تفحص از مدیران دوتابعیتی و دروغ پردازی نسبت به آن، برای 
پیشــبرد اهداف نامشــروع خود ایرانیان خارج از کشــور را نگران کردند؟ پاسخ البته روشن است؛ همین فعالان فتنه و 

مدعیان اصلاحات که بازی با منافع ملی برایشان عادی شده است.
ایران نوشت: »چه کسانی پشت حصر و محدودیت برای خاتمی هستند. حصر به عنوان نماد منفی تا ادامه داشته 
باشد مردم احساس نمی کنند ساماندهی امور کشور شکل عقلانی به خود گرفته و روند اعتمادسازی تقویت نمی شود.«
خاتمی هرگاه آنچه را در جلسات خصوصی درباره عدم تقلب در انتخابات سال 88 می گوید، آشکارا اظهار کرد، از 

محدودیت انتقاد کنید.

بی دستاوردی برجام تقصیر منتقدان است!
غلامرضا حیدری عضو فراکسیون امید مجلس در مصاحبه با روزنامه آرمان گفت: »در قضیه برجام دولت با موافقت 
و هدایت های رهبر انقلاب با 1+5 مذاکره کرد. خوب دیدیم که هنوز جوهر آن توافق خشک نشده بود و از نتایج برجام 
مردم و کشور میوه ای نچیده بود که برخی رفتارهای غیراصولی در مسیر خلاف تنش زدایی انجام شد. حالا اگر به عنوان 
شعار چیزی مطرح شود یک بحث است، اما در حقیقت این کارها روی مذاکرات و طرف مقابل تاثیر مستقیم می گذارد.«

بی دستاوردی برجام، بزک کنندگان این توافق را به هذیان گویی واداشته است. مدعیان اصلاحات که ید طولایی 
در »خودکوچک بینی و بزرگنمایی حریف« دارند. آنها نازکتر از گل به آمریکا و اروپا که ناقض برجام اند نمی گویند! اما 

همیشه آنها را تبرئه و منتقدان دلسوز را محکوم و آماج فحاشی قرار می دهند.
این در حالی است که علت اصلی بی دستاوردی برجام، اعتماد به آمریکا و نقض فاحش این توافق توسط آمریکا در 

دولت اوباما و سپس در دولت ترامپ است.
از ســوی دیگر، مدعیان اصلاحات بارها به دروغ مدعی شــده اند که تمامی جزئیات توافق هســته ای زیر نظر رهبر 

معظم انقلاب انجام شده است. 
رهبر معظم انقلاب -20 فروردین 94- فرمودند: »بنده در جزئیات مذاکره دخالتی نکردم، باز هم نمی کنم؛ من مسائل 
کلان، خطوط اصلی، چارچوب های مهم و خط قرمزها را به مسئولین کشور همواره گفته ام؛ عمدتاً به رئیس جمهور محترم 
که ما با ایشــان جلســات مرتب داریم، و موارد معدودی هم به وزیر محترم خارجه؛ خطوط اصلی و کلی. جزئیات کار، 
خصوصیات کوچک که تأثیری در تأمین آن خطوط کلان ندارد، مورد توجه نیست؛ اینها در اختیار آنها است، می توانند 

بروند کار کنند. اینکه حالا گفته بشود که جزئیات این مذاکرات تحت نظر رهبری است، این حرف دقیقی نیست.«

فردی که صلاحیتش برای ریاست هیچ بانکی تائید نشد می خواهد رئیس  بانک مرکزی شود!
روزنامه زنجیره ای قانون کار رئیس بانک مرکزی را تمام شده دانست و برای وی خط پایان را ترسیم کرد.

در بخشی از گزارش شماره دیروز قانون در این زمینه آمده است: »دوره ریاست سیف بر بانک مرکزي رو به پایان 
است و باید رئیس کل جدیدي براي این بانک انتخاب شود؛ انتخابي که به نظر مي رسد این روزها با چالش هاي بسیاري 
مواجه شــده اســت. از همان زمان آغاز کار دولت دوازدهم گمانه زني هایي درباره خروج ســیف از بانک مرکزي صورت 
گرفته بود. همان زمان بود که از افرادي از جمله عبدالناصر همتی، رییس کل بیمه مرکزی و مدیرعامل پیشین بانک 
ملی ایران براي این ســمت نام برده شــده بود. علت این گمانه زني ها نیز اختلاف سیف با برخي از اعضاي تیم اقتصادي 

دولت ذکر شده بود.«
در ادامه این گزارش آمده است: »چندي پیش هم که زمزمه هایي مبني بر تغییر تیم اقتصادي دولت مطرح شده 
بود، به گفته برخي رسانه ها علي طیب نیا، وزیر پیشین اقتصاد کشور، گزینه مورد نظر رئیس جمهور براي جایگزیني 
سیف است اما یکي از نزدیکان طیب نیا در این خصوص به »قانون« گفت که چنین پیشنهادي از سوي رئیس جمهور 
به وي داده نشده است. با این اوصاف باید دید در حال حاضر که سیف روزهاي آخر خود را در بانک مرکزي مي گذراند، 

چه کسي پس از وي بر مسند ریاست کل بانک مرکزي خواهد نشست.«
قانون در گزارش خود به برخی گمانه زنی ها نیز اشاره کرده و نوشت: »براساس اخبار واصله فردی که برای ریاست 
بانک مرکزی قطعی شــده نه تنها اقتصاد نخوانده و دانش آموخته مدیریت اســت بلکه در ماجرای بابک زنجانی و نیز 
اختلال در بازار ارز در دوره گذشــته دارای پرونده بوده به نحوی که در پنج ســال گذشته صلاحیتش برای مدیرعاملی 

هیچ بانکی تایید نشد! حال همین فرد قرار است رئیس کل بانک مرکزی شود!«

علی رغــم توضيحــات روابط عمومی 
مجمع تشــخيص مصلحت نظام، برخی از 
اعضای مجمع و سخنگوی شورای نگهبان، 
عقده گشایی  ضمن  زنجيره ای  روزنامه های 
کينه قدیمی خــود از آیت الله جنتی را بار 
دیگر بــروز داده و با انتشــار یک عکس 
خواستند القا کنند که در ماجرای رای گيری 
اقليت های دینی در شورای  درباره شرکت 
شــهر تنها یک نفر مخالف بوده و آن هم 

آیت الله جنتی!
روابط عمومی مجمع تشخیص مصلحت نظام 
با صدور اطلاعیــه ای، پیرامون تصاویر مربوط به 
رای دادن اعضــای مجمع در جلســه ۳0 تیرماه 
9۷ توضیحاتی ارائه و اعلام کرد: »انتشار برخی از 
تصاویر از جلسه ۳0 تیرماه 9۷، موجب گمانه زنی 
 اشتباه رسانه ها در مورد موافقت و مخالفت اعضای 
این نهاد با طرح اصلاح قانون تشکیلات، وظایف 
و انتخابات شــوراها و حضور اقلیت های دینی در 

شوراهای اسلامی شهر و روستا شده است.«
ایــن اطلاعیه می افزاید: »مجمع تشــخیص 
مصلحــت نظام در جلســه روز شــنبه خود، دو 
دستور اختلافی بین مجلس و شورای نگهبان را 
بررسی کرد. دستور اول مربوط به طرح دوفوریتی 
مجلس درخصوص تمدید مهلت جذب اعتبارات 
تملک دارایی های سرمایه ای و مالی سال 1۳96 

کل کشور تا پایان شهریور ماه بود.«

در بخش دیگری از این اطلاعیه آمده است: 
»با توجه به محدودیت زمانی حضور عکاســان و 
تصویربرداران رسانه ها در جلسه، ورود همکاران 
رســانه ای به صحن مقارن با رای گیری از اعضای 
محتــرم مجمع در مورد دســتور اول بود و هیچ 
یک از تصاویر منتشــر شده مربوط به رای گیری 
برای اصلاح قانون شــوراهای اســلامی شــهر و 

روستا نیست.«
توضيحات مجيد انصاری

مجید انصاری عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظــام نیز در توضیحی راجع به این عکس اعلام 
کرد: امروز عکاسان فقط در ابتدای جلسه مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام که رســیدگی به طرح 
دو فوریتــی تمدید مهلت جذب اعتبارات تملک 
دارایی های ســرمایه ای و مالی سال 1۳96 کل 
کشور، در دستور کار بود؛ در صحن مجمع حضور 
یافتند و بنابراین، عکس هایی که منتشــر شده 
مربوط به این طرح است نه دستور کار مربوط به 
طرح اصلاح مواد 1 و 4 قانون تشکیلات، وظایف 
و انتخابات شــوراهای اســلامی کشور و انتخاب 

شهرداران.
یک رأی، یک خبر و یک عکس 

البته بی ربط!
عباسعلی کدخدایی سخنگوی شورای نگهبان 
نیز در توضیحی نوشت: مجمع تشخیص مصلحت 
نظام دو دســتور اختلافی بین مجلس و شورای 

نگهبان را بررسی کرد. دستور اول مربوط به طرح 
دوفوریتی مجلس درخصوص تمدید مهلت جذب 
اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای و مالی سال 
1۳96 کل کشــور تا پایان شهریور ماه بود که از 
سوی شورای نگهبان مواجه با ایراد اصل 52 قانون 
اساسی شده بود. اعضای محترم مجمع تشخیص 
ضمن تأیید نظر شورای نگهبان، برای حل مشکل 
دولت در سال  جاری اجازه ای را فقط برای امسال 

به دولت دادند.
وی ادامه داد: معمولا خبرنگاران و عکاســان 
رسانه ها ساعت 10 و نیم تا 11 حضور پیدا کرده 
و از صحن مجمــع عکس و فیلم تهیه می کنند. 
در حین رســیدگی به دستور اول عکس و فیلم 

تهیه و البته منتشر گردید.
کدخدایی در توضیح خود افزوده است: دستور 
دوم مربوط به مصوبه مجلس راجع  به اصلاح قانون 
شوراهای اسلامی شهر و روستا بود که دربرگیرنده 
دو تبصره بود. تبصره اول حذف و تبصره دوم باقی 
ماند که خبر آن نیز منتشــر شد و البته در حین 
رأی گیری دستور دوم مجمع، عکسی گرفته نشد. 
لیکن در برخی رســانه ها این گونه مطرح شد که 
عکس منتشــر شده مربوط به رأی گیری دستور 
دوم بــود. خبر و رأی درســت بود، لیکن عکس 

بی ربط!«
علی رغــم ایــن توضیحات تعــداد زیادی از 
روزنامه های زنجیره ای تیتر و عکس صفحه نخست 

شــماره های دیروز خود را به آن تصویر بی ربط 
اختصاص داده و ضمن عقده گشــایی نسبت به 
آیت الله جنتی کینه های قدیمی خود را نســبت 

به دبیر شورای نگهبان بروز دادند.
روزنامه زنجیــره ای اعتماد عکس نیم صفحه 
اول شــماره دیروز خود را بــه آن عکس بی ربط 
اختصاص داده و تیتر زد: »با رای اکثریت مجمع 
تشخیص مصلحت نظام سپنتا نیکنام به شورای 

شهر بازگشت؛ همه برای یکی«.
آفتاب یــزد نیز با انتشــار آن عکس و تیتر 
»دیروز همه با هم بودیم« نوشت: تصاویر مخابره 
شده از جلسه مجمع نشان می دهد غالب اعضا با 
گرایش های مختلف سیاسی به بازگشت این عضو 

شورای شهر یزد رای مثبت داده اند.
روزنامه سازندگی نیز تیتر خود را به »تنهایی 
آیــت الله جنتی بازگشــت به قانون اساســی« 
اختصاص داده و نوشــت: با اتحاد اصلاح طلبان 
و اصولگرایان در مجمع تشخیص مصلحت نظام 
ســپنتا نیکنام به شورای شــهر یزد بازگشت و 
زمینــه حضــور اقلیت های دینــی و مذهبی در 

شوراها فراهم شد.
ایــن همه در حالــی بود کــه روزنامه های 
زنجیره ای اطلاع داشــتند کــه این عکس به آن 
رای گیــری ارتباطی نداشــته اســت ولی برای 
عقده گشایی به آن نیاز داشتند تا بتوانند آیت الله 

جنتی را به سیبل حملات خود تبدیل کنند.

علی رغم توضيحات کافی اعضای مجمع تشخيص صورت گرفت 

عقده گشایی هماهنگ زنجیره ای ها علیه آیت الله جنتی
با تحریف موضوع واقعی یک عکس
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سرویس سیاسی-
دیروز وزیر اطلاعات به مجلس آمد تا 
به سؤال چند نماینده پاسخ دهد، کریمی 
قدوسی یکی از سؤال کنندگان در صحن 
مجلس گفت از آقای مطهری که یکی دیگر 
از سؤال کنندگان است خواستم تا از طرح 
اعلام  تلگرام  کانال های  ســؤال در مورد 
انصراف کنيم چرا که اکنون معيشت مردم 

مهم تر است اما او نپذیرفت.
دیروز جلســه مجلس شــورای اسلامی در 
حالی آغاز شــد که به منظــور صرفه جویی در 
مصرف برق بخشــی از لامپ های ســالن های 

اطراف صحن خاموش بودند.
علی لاریجانی رئیس مجلس شورای اسلامی 
در آغاز نشســت علنی دیروز درگذشت استاد 
معظم اخــلاق؛ آیت الله شــیخ مرتضی تهرانی 
را به خانواده و شــاگردان وی و مردم تســلیت 
گفــت و بــرای آن مرحوم علو درجــات را از 

خداوند خواست.
نمایندگان مجلس شورای اسلامی با 129 
رأی مثبت با تقاضای بررسی با اولویت و خارج 
از نوبت لایحه حمایــت از کودکان و نوجوانان 

موافقت کردند.
همچنین در نشســت علنی دیروز مجلس 
مجازات انتقال و فروش خاک به خارج از کشور 
را تعیین شــد. براســاس لایحه مصوب دیروز 
انتقال و فروش خاک به خارج از کشور ممنوع 
اســت. مرتکب به یک یا دو مــورد از مجازات 
تعزیری درجه )5( محکوم می گردد. تشــخیص 
مــاده معدنی برعهــده وزارت صنعت، معدن و 
تجارت است و برای خروج خاک معدنی از کشور 

أخذ مجوز توسط وزارت مذکور الزامی است.
چرا با اقدامات غيراخلاقی کانال ها 

برخورد شد؟!!
دیروز در صحن مجلس نمایندگان مجلس 
سؤالات خود را از وزیر اطلاعات مطرح کردند. 
نخستین سؤال به علی مطهری اختصاص داشت 
و سپس الیاس حضرتی به ایراد سخن پرداخت 
که دربــاره احضار برخی مدیــران کانال ها در 
محیط مجازی از وزیر اطلاعات پرسید. او معتقد 
بــود که این افراد چند ماه مانــده به انتخابات 
ریاست جمهوری و با اهداف سیاسی برای مدتی 

بازداشت شده اند. 
البته در این باره لازم به ذکر اســت که در 
همان ایام اخباری از جلسات برخی دولتمردان 
بــا کانال هــای تلگرامــی و صــرف هزینه به 
انتخاباتی منتشــر شــد. ضمن  منظور اهداف 
آنکه متاســفانه برخی از این کانال ها به شیوه 
غیراخلاقــی ترورشــخصیت آن هم با انتشــار 
شایعات و دروغ روی آوردند. حالا نماینده لیست 
امید می گوید چرا با کانال هایی که به این دست 

اقدامات غیراخلاقی دست زدند برخورد شد! 
پاسخ وزیر اطلاعات

حجت الاســلام ســیدمحمود علــوی وزیر 
اطلاعات در جریان پاسخ به سؤال علی مطهری 
و الیاس حضرتی اظهار داشــت: دغدغه امنیت 
شــغلی فعالان عرصه رســانه و فضای مجازی 
و عرصــه ای که امنیــت آن به ثبــات امنیتی 
ملی کمک می کند باعث خوشــایندی اســت. 
وزارت اطلاعات نســبت به مســائل مختلف با 
نــگاه تخصصی ورود می کند و عواطف، گرایش 
قومیتی و سیاســی بر مسائل کارشناسی سایه 

نمی اندازد.
علوی بر همین اســاس اضافــه کرد:  وزارت 

اطلاعات با این دستور که اقدام اول، بدون هشدار 
چاره سازی نیست، همواره سعی کرده افرادی که 
دانسته یا ندانسته حرکتی انجام می دهند و اقدام 
به بازگشت محتوا می کنند، که مخالف با مسائل 
ملی و تهدید برای امنیت کشور باشد، به افراد ابتدا 

تذکر، هشدار و سپس اخطار می دهد. 
وزیــر اطلاعات در ادامه همین مطلب عنوان 
کرد: در صورت عدم تأثیرگذاری تذکر، هشدار و 
اخطارهای وزارت اطلاعات، آن را نسبت به برخورد 
سخت افزارانه با متخلفان اقدام خواهد شد، البته 
در کارنامه وزارت اطلاعات، برخورد سخت افزارانه 
نسبت به تذکرها یک در هزارم است و در همین 

رابطه تذکرات همواره اثر خود را داشته است. 
وزیر اطلاعات در بخش دوم توضیحات خود 
در پاسخ به سؤال الیاس حضرتی اظهار داشت: از 
آنجایی که اغلب کانال ها فعالیت هایی دارند که 
دانسته یا نادانسته نسبت به امنیت ملی مغایرت 

دارد، عموما از تذکرات ما استقبال می کنند.
به مطهری گفتم اولویت 

معيشت مردم است؛ اما نپذیرفت
محمدجواد کریمی قدوســی نماینده مردم 
مشهد و عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس دیگر نماینده طرح کننده سؤال 
از وزیر اطلاعات ضمن تسلیت و تبریک شهادت 
دسته جمعی 11 نفر از بسیجیان و سپاهیان در 
نقاط مرزی کشــور اظهار داشت: امروز نگرانی 
مردم و دغدغه اصلی مســائل اقتصادی اســت 
بنده می خواستم به جای سؤالم از وزیر اطلاعات 

موضوع مسائل اقتصادی را بیان کنم. 
وی افــزود: بنده با آقــای مطهری قبل از 
طرح سؤال از وزیر اطلاعات خواستم که نامه ای 
بنویسیم و هر دو سؤالمان را پس بگیریم و اشاره 
کنیم که اولویت با مسائل اقتصادی کشور است 
اما آقای مطهری گفت هر چیز جای خود را دارد 
و باید مســائل با هم مطرح و حل شود و اصرار 

بر مطرح شدن سؤال خود داشت. 
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجــی مجلس شــورای اســلامی ادامه داد: 
15 روز در حوزه هــای انتخابیــه خــود بودیم 
گرفتاری های مردم و مشکلات کسبه و بازاریان 
را از نزدیــک دیدیم مردم انتظار دارند مجلس 

ورود پیدا کند. 
وی عنوان کرد: یادمان هســت که دو هفته 
پیش چه تجمعی روبــروی مجلس اتفاق افتاد 
اما لابه لای این تجمعات هیچ کدام یک پلاکارد 
هم مبنی بر رفع حصر، دســتگیری چند ادمین 
تلگرامی و یا بستن دو روزنامه بر دستانشان نبود 
و تمام دغدغه تجمع کنندگان رفع گرفتاری ها 
و مشکلات امروز بود و این امری است که همه 

ما بر آن اذعان داریم.

 کمک به رئيس جمهور 
به جای حاشيه پردازی 

کریمی قدوسی در ادامه سخنانش عنوان کرد: 
ما واقعا باید در مسائل کلان تصمیم بگیریم چرا 
که این وضع و قیمت طلا و وضعیت ارز به گونه ای 
اسفبار شده اســت که باید موضوع تغییر کابینه 
مطرح شــود و به رئیس جمهور باید کمک کنیم. 
به جای اینکه بگوییم رئیس جمهور باید استیضاح 
شود باید کمک کنیم تا کابینه او تغییر کند. امروز 

نباید بگوئیم رئیس جمهور فاشیست است.
کریمی قدوســی تاکید کرد: حمله به سپاه 
پاســداران توسط دشــمن با این هدف صورت 
می گرفــت که این رکن عظیــم انقلاب از بین 
برود بنابراین انتظار ملت از دستگاه امنیت هم 

جلوگیری از این اقدامات است. 
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجــی مجلــس در ادامه خاطرنشــان کرد: 
ســربازان گمنــام امام زمان )عــج( هم همان 
سربازان قدیم اند اما گاهی که وزرا عوض می شود 
اتفاقاتی می افتد که وزیر اطلاعات باید پاسخگو 
باشــد و یکی از این اتفاقات همین بحث فضای 

مجازی است. 
وی با اشــاره به سفر کمیسیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجی مجلس شورای اسلامی به 
کشــور پرتغال که چندی پیش صورت گرفت 
گفت: وزیر کشور پرتغال در آنجا اعلام کرد که ما 
در عرض کمتر از نیم ساعت تهدید یک کانال را 
بررسی و با ادمین آن برخورد قاطع می  کنیم اما 
جالب است که عده ای در داخل کشور از پهنای 
۷0 درصدی باند کشور سوءاستفاده می کنند و 
هیچ اشــرافی روی آنها وجود ندارد و زمانی که 
دستگیری توسط سازمان اطلاعات سپاه انجام 

می شود ناگاه هجمه ها هم آغاز می شود.
بازی وقت کشی!

حجت الاسلام و المسلمین نصرالله پژمانفر، 
نماینده مشــهد در مجلس شــورای اســلامی 
پیرامون ســؤال از وزیر اطلاعات درباره فضای 
مجــازی بــه خبرنگار کیهــان گفــت: امروز 
آسیب های فضای مجازی بسیار جدی است اما 
متاســفانه برخی اظهار نظرها بسیار سطحی و 
بدون اطلاعات کافی اســت. فضای مجازی یک 
جامعه را می تواند در یک خلا فکری قرار دهد. 
متاسفانه در این قضیه وزارتخانه های اطلاعات 
و ارتباطات علیرغم مســئولیتی که داشــته اند 
یک بازی وقت کشــی در این موضوع پیگیری 
کردند و باعث خارج شــدن فرصت از دســت 

مسئولین شدند.
وی تصریح کرد: متاســفانه به بهانه فضای 
آزاد ظرفیت های زیــادی در فضای مجازی در 
اختیار ضدانقلاب و برهم زنندگان امنیت روانی 

و اقتصادی جامعه قرار داده شــد. مدیریت این 
موضوع هم به دســت تلگــرام بود. همین وزیر 
ارتباطــات ما یک روز یک حــرف غیرواقعی را 
مطرح کردند که ما با تلگرام چنین وارد مذاکره 
شــدیم که هر کانالی که مرتکب اعمال خلاف 
قانون شــود آنها به سرعت مسدود می کنند اما 
بعــد از آن از جانب آنها مطرح شــد که امکان 

چنین چیزی وجود ندارد.
این عضو کمیسیون فرهنگی مجلس یادآور 
شد: در مقابل این موضوع امکانات و پهنای باند 
کشور به یک پیام رسان خارجی اختصاص داده 
شد و از پیام رســان های داخلی هیچ حمایتی 

صورت نگرفت. 
پژمانفــر گفــت: مــا دیدیم که یــک امر 
غیرواقعی و گاه یک شــایعه توسط این فضا تا 
چه حد باورپذیر می شود. حالا به جای مقابله با 
این تهدید و آسیب آقای وزیر اطلاعات می آید و 
یک گزارش می دهد که فضای مجازی کشور گل 
و بلبل است. من به آقای وزیر گفتم که شما این 
شهادت را اینجا می دهید امیدوارم در قیامت هم 
در پیشگاه خدا بتوانید از این موضوع دفاع بکنید 
و از ایــن تبعات فضای مجازی که در جامعه به 
همراه داشته و گروهی از جوان های ما را دچار 

بحران های فرهنگی و عقیدتی کرده است.
وی خاطرنشــان کرد: به غیــر از اینها درباره 
این موضوعی که امروز نیز در مجلس مطرح شــد 
در مــورد کانال های تلگرامــی، باید گفت که این 
کانال ها با شــیوه های خاص خود به ایجاد بحران 
دامن می زنند. مثلا فلان کانال اصلاح طلب می آید 
خبــری کامــلا دروغ را علیه امام جمعه مشــهد 
منتشر می کند که ایشان در رابطه با اغتشاش های 
دی ماه به شورای عالی امنیت ملی احضار شده و 
در آنجا اشتباه خویش را پذیرفته!! برای مدتی این 
خبر را روی خروجی کانال می گذارند و بعد از آنکه 
آن خبر در گســتره بسیار منتشر و بازنشر شد آن 
را برمی دارند و چندخط می نویســند که این خبر 
به دلیل اشتباه خبرنگار ما در کانال قرار داده شد!!

نماینده مشــهد در خاتمــه تاکید کرد: آیا 
می تــوان پذیرفت چنین خبــری که از صدر تا 
ذیل آن دروغ است و ساخته ذهن بر اثر اشتباه 
بوده؟! حــالا این آقایان در مجلس می گویند با 
ایــن کانال هایی که این طــور دروغ می گویند 
یا عقاید و فرهنــگ مردم را به بازی می گیرند 

برخورد نشود.
مردم باید در جریان مجلس باشند

حســینعلی حاجی دلیگانــی نماینده مردم 
شاهین شــهر دیروز در مجلــس گفت: طی دو 
هفته ای که بین مردم بودیم، مشــکلات مردم 
را مشــاهده کردیم و در این رابطه نیاز اســت 
سایت و فضایی ایجاد شود تا نمایندگان بتوانند 
مشکلات جامعه را به آنجا منتقل و دغدغه های 

آنها را پیگیری کنند.
وی افزود: مردم باید در جریان فعالیت های 
مجلس باشــند، باید گزارشــی از تصمیمات و 
به  اقتصادی  خروجی شــورایعالی هماهنگــی 
جامعه ارائه شــود، زیرا مــردم باید در جریان 
فعالیت ها و تصمیمات مجلس باشند تا امیدوار 
شــوند، تولیدکنندگان با مشــکلات عدیده ای 
روبرو هســتند و تولید با مشــکل مواجه شده 
است، کارگران و مهندســان با بحران بیکاری 
مواجه هســتند، بنابراین ضروری است فضایی 
مشخص شــود که تمامی نمایندگان بتوانند به 
آنجا مراجعه و نقطه نظرات و پیشــنهادات خود 

را طرح و به مجلس ارائه دهند.

مردم درگیر مشکلات اقتصادی، نمایندگان لیست امید دنبال تلگرام بازی!

رئيس ستادکل نيروهای مســلح گفت: امروز رزمندگان دفاع مقدس 
پيشکسوت شده اند و نياز به خدمت رسانی دارند، براساس راهبرد دفاع 
همه جانبه که توســط امام ترسيم شــد و باید در طول زمان به این قشر 
رسيدگی کنيم، این کار جدا از اینکه وظيفه قانونی ماست، وظيفه شرعی 

ما نيز هست.
سرلشکر محمد باقری رئیس ستادکل نیروهای مسلح در جلسه شورای راهبردی 
خدمت رسانی به رزمندگان گفت: انقلاب اسلامی یک انقلاب مردم محور بوده است و 

مردم همواره پای کار انقلاب ایستادند و این روند ادامه خواهد داشت.
به گزارش تسنیم، وی ادامه داد: بهترین کاری که در زمان جنگ انجام شدند، 
آموزش و ســازماندهی نیروهای مردمی بود که بخش زیــادی از بدنه رزمی ما را 

تشکیل می دادند.
سرلشکر باقری اظهار داشت: امروز این رزمندگان پیشکسوت شده اند و نیاز به 
خدمت رســانی دارند، براساس راهبرد دفاع همه جانبه که توسط امام ترسیم شد و 
باید در طول زمان به این قشر رسیدگی کنیم، این کار جدا از اینکه وظیفه قانونی 

ماست، وظیفه شرعی ما نیز هست.
رئیس ستادکل نیروهای مسلح با بیان اینکه این اقدام استمرار بازدارندگی را در 
پی خواهد داشــت، گفت: امروز نظام ما در معرض شدیدترین تحریم ها و تهدید ها 
قرار دارد و رفتار دشمن قابل پیش بینی نیست. هرچند دولت فعلی آمریکا در ظاهر 
حرفــی از تهدید نظامی نمی زند، اما براســاس اطلاعات دقیقی که وجود دارد، در 
همین یک سال  و نیم گذشته، تلاش داشته است تا ارتش آمریکا را وادار به تهاجم 
نظامی کند. پیشــانی تهدید دشمن، تحریم های اقتصادی است، اما انواع تهدیدات 
علیه ما می تواند وجود داشته باشد و نیروهای مسلح با تمام توان باید پشتوانه دفاع 

از مردم و نظام باشند.
وی تصریح کرد: سند جامعی در سال های گذشته تهیه شده است که مسئله 
ارتقاء منزلت رزمندگان در آن موضوع اصلی اســت. این شــورا )شورای راهبردی 
خدمت رســانی به رزمندگان( باید سالی دو  مرتبه تشکیل شود و  وظایف سنگینی 

به عهده آن است.

سردار باقری:
خدمترسانیبهرزمندگان

علاوهبروظیفهقانونی،وظیفهشرعیمااست

روابط عمومی وزارت اطلاعات در اطلاعيه ای ضمن تقدیر از حساسيت 
پسندیده نمایندگان مجلس نسبت به موضوع دوتابعيتی ها، از آنها خواست 

تا مستندات خود را در این زمينه ارائه کنند.
در این اطلاعیه آمده است: روابط عمومی وزارت اطلاعات یک بار دیگر فعالیت 
مدیران دوتابعیتی را در پســت های حساس و مدیریتی کشور رد می کند. علی رغم 
اعلام چندین باره وزارت اطلاعات درخصوص جلوگیری از فعالیت مدیران با تابعیت 
مضاعف و انعکاس گســترده آن در رسانه های مکتوب و تصویری، متأسفانه هنوز 
این مســئله برای برخی افراد حل نشده و اخیراً یکی از نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی نیز در این باره گفته است: »210 دوتابعیتی شناسایی شده؛ هنوز در دولت 

مشغول فعالیت هستند.«
وزارت اطلاعات ضمن تقدیر از حساسیت پسندیده نمایندگان محترم مجلس 
شورای اسلامی و اهتمام آنان به مسئله افراد دارای تابعیت مضاعف اعلام می دارد: 
اقدامات سربازان گمنام امام زمان)عج( به جای احساسات، برپایه اطلاعات است و 
برهمین اســاس نسبت به شناسایی افراد دارای تابعیت مضاعف اقدام و از انتصاب 

افراد فاقد صلاحیت در مناصب اداری و دولتی ممانعت کرده و می نماید.
در ادامــه این اطلاعیه آمده اســت: وزارت اطلاعــات از منتقدان این موضوع 
می خواهد تا مستندات خود را که مغایر گزارشات متقن وزیر اطلاعات در کمیسیون 
سیاست خارجی و امنیت ملی مجلس است، اعلام کنند. همچنین از این نماینده 
محترم مجلس که جزو غایبین جلسه اعضای کمیسیون سیاست خارجی و امنیت 
ملی مجلس با وزیر اطلاعات بوده است نیز می خواهد تا مستندات خود را مبنی بر 
ادعای اغماض وزارت اطلاعات نسبت به جاسوسی افراد دوتابعیتی در تیم دیپلماسی 

و محیط زیست نیز ارائه کند.
اما نکته ای که در این میان قابل توجه است اینکه سهم هر ایرانی از 120 هزار 
میلیارد ارزی که با یارانه دولتی توزیع شد چقدر است؟ با این میزان پول بدون نگاه 
به  نتیجه مذاکره با اروپایی ها چند صد هزار شغل قابل ایجاد بود؟ چه تعداد کارخانه 

و شرکت های تولیدی تعطیل و نیمه تعطیل احیا می شد؟ 
معطل اروپا نمانيد

پادزهر تحریم ها 
جمع كردن بساط رانت خواران است

بقیه از صفحه 2
آنطور که مشخص است، کلیدواژه تقریبا هیچ به نتیجه اقدامات دولت تبدیل شده و 
در هر تصمیمی چنین ماحصلی را می توان متصور بود. نکته قابل تامل اینکه شش سال 
پیش که ائتلاف حاکم بر دولت فعلی، تبلیغات انتخاباتی زودهنگام را استارت زده بودند، 
یک ادعای پر پژواک داشتند و می گفتند 10 تا ۳0 درصد مشکلات اقتصادی موجود 
به تحریم ها بر می گردد و ۷0 تا 90 درصد آن به سوء مدیریت دولت مربوط می شود.

سيرک شفافيت با ژست افشاگری !
عجیب تر اینکه برخی مدیران قاصر یا مقصر، تازه می خواهند گارد شفافیت هم 
بگیرند و دســت به افشــا گری هم بزنند ! دزد حاضر و بز حاضر! شما که علی القاعده 
باید بدانید این رانت های هنگفت در حوزه سکه و ارز و خودرو و موبایل و... را به چه 
کسانی داده اید و چه کسانی با شایعه و شانتاژ، موج گرانی مصنوعی راه انداخته و موج 
ســواری کرده اند؛ به جای سیرک شفافیت و ژست افشاگری  گریبانشان را بگیرید و 

اموال نامشروع را برگردانید.
این درحالی است که مسئولان دولتی به جای پاسخگویی و برخورد با متخلفان 
و رانت خواران و نیز سامان دادن به اقتصاد کشور با مدیریت صحیح ، چشم به بسته 
پیشنهادی اروپایی ها بسته ویا با همراهی شبکه رسانه ای زنجیره ای حامی خود روز ها 
و هفته ها افکار عمومی را با دستمایه قرار دادن سوژه بازی ها و  حاشیه سازی ها نظیر 
مائده هژبری و کنسرت بازی، حضور زنان در ورزشگاه و  سپنتا نیکنام پر می کند تا 
مردم نپرسند آن وعده های رونق اقتصادی در حد بی نیاز کردن مردم از یارانه چه شد 
و چرا با سوء تدبیر انجام شده در همین یکی دوماه اخیر، ۳0 میلیارد دلار ارز آلوده 

به رانت در بازار در آغوش برخی مفسد و اخلالگر پاشیده شد؟
تقطيع و تحریف زنجيره ای بيانات رهبری 

این شبکه زنجیره ای رسانه ای در کنار شگرد خود در سرگرم سازی برای پوشاندن 
ناکارآمدی ها و خیانت ها از چشــم مردم  به تحریف ، تقطیع و سانسور بیانات رهبر 
معظم انقلاب اســلامی نیز می پردازند تا بدینوسیله سیاستهای غلط و غربگرایانه و 

سلطه طلبانه خود را تایید کنند .
به طور مثال اکثر روزنامه های اصلاح طلب در شــماره دیروز خود  در اقدامی 
هماهنگ بیانات رهبر معظم انقلاب را تقطیع کردند. این روزنامه ها تیترهای خود درباره 

سخنان مقام معظم رهبری را به نحوی زدند که متضمن تحریف است.
روزنامه های زنجیره ای به نقل از رهبر معظم انقلاب تیتر زدند که »مذاکرات با 
اروپایی ها قطع نشود«. در حقیقت روزنامه های اصلاح طلب، مقدمه سخنان رهبری 
درخصوص مذاکره با اروپایی ها را تیتر کرده ولیکن نتیجه و ادامه ســخنان رهبری 
را در تیتر سانسور کرده اند حال آنکه آن مقدمه برای گفتن مطلبی مهم بوده است.

رهبر معظم انقلاب در دیدار ســفیران، کارداران و مسئولان وزارت امور خارجه 
فرمودند: »مذاکرات با اروپایی ها قطع نشــود اما نباید معطل بسته اروپایی ماند بلکه 
باید کارهای فراوان لازم در داخل کشور را دنبال کرد.«. به عبارت دیگر این روزنامه ها 

از عبارت واحد »لااله الاالله« فقط »لااله... خدایی نیست« را تیتر کرده اند!

وزارت اطلاعات: 
مستنداتدوتابعیتیهاارائهشود

رئيس قوه قضائيه گفت: حقوق بشر ابزار 
دست سلطه گران است و ميزان نقض حقوق 

بشر از سوی همين کشورها بی انتها است.
به گزارش فارس، آیت الله صادق آملی لاریجانی 
در همایش روســای نمایندگی هــای جمهوری 
اســلامی ایران در خارج از کشور که عصر دیروز 
برگزار شــد، گفت: آنهایی که برای ما اتاق جنگ 
تشکیل می دهند، می دانند که ما چه تفکری داریم و 
باید بدانیم که اینها فشار بر ما وارد می کنند و کودتا 
به راه می اندازند و همه فشارها را می آورند تا مردم 

از نظام دل ببرند؛ اما مردم پای نظام ایستاده اند.
آملی لاریجانی افزود: نظام ما امروز مقتدرتر 
از همیشه در منطقه و جهان ظاهر شده است و 
دشمنی سلطه جهانی بارزتر شده است و صحبت 
از براندازی می کنند اما ما یک کشور با امکانات 
فراوان مالی و اقتصادی و سرمایه انسانی هستیم. 
در منطقه چقدر نیروی فکری شبیه ایران پیدا 
می کنید؟ مهندسان و پزشــکان این سرزمین 
قابل مقایسه نیســتند و اینها اقتدار نظام است 
هرچند به درســتی در خدمت ایــن نیروهای 

انسانی نبوده ایم.
وی ادامه داد: در بحث نیروی هسته ای و بحث 
پزشکی چه مقدار تکامل می بینید. اینها همه اقتدار 
ماســت و اینها می بینید که چگونه با ما دشمنی 

می کنند و فشار وارد می کنند.
رئیس قــوه قضائیه گفــت: برخلاف توهمات 
آمریکایی ها و بخصــوص توهمات رئیس جمهور 
آنها ملت ما منســجم تر شده و قوا به هم نزدیکتر 
شــده اند و در فکر خنثی کردن فشارها هستند. 
سخنان امروز رئیس جمهور کشورمان، عزتمند و 
با اقتدار بود. اینها صحبت تبلیغاتی نبوده و مشابه 
حرف های رهبری و  مبتنی بر استعدادها و امکانات 

موجود کشور بوده است.
آملی لاریجانی افزود: هرچند ما باید مدیریت 
بهتری داشته باشیم اما دشمنان این را بدانند که 
ما با هم هماهنگ تر شده ایم و بر همه ما یک وظیفه 
دینی است که برای خنثی کردن سلطه دشمن و 
تحریــک و تضعیف دشــمن کار جهادی کنیم و 

ایستادگی کنیم.
وی ادامه داد: جمهوری اسلامی امروز قدرت 
حاکم در منطقه است و با اقتدار، داعش مسلح به 
سلاح های کشورهای ســلطه را از عراق و سوریه 
بیــرون کرد. به حول و قوه الهی و تلاش فرزندان 
انقلاب، نسل داعش کنده شد. هرچند رسالت ما 
رساندن سلاح به مردم مظلوم نیست؛ اما اگر این 

کار را هم بکنیم، اشکالی ندارد.
رئیس قوه قضائیه گفت: آمریکایی ها به ادعای 
خودشان این همه هزینه کرده اند اما هیچ چیزی 

نصیبشــان نشده است و حتی رژیم صهیونیستی 
هم ناامن شــده است و حالا برای ما شمشیر از رو 
بسته اند.آنها می خواهند گلوگاه های اقتصادی ما را 
فشار بدهند؛ اما شــما در کشورهای دیگر تلاش 
کنید تا راه ها باز شــود و قطعا همین گشایش ها 

ایجاد می شود.
آملی لاریجانی در بخش دیگری از سخنانش 
گفت: ما در قوه قضائیه در موضوع مسایل اقتصادی 
نقش اساسی داریم و به موضوع امنیت اقتصادی 
کمک می کنیم.مــا تامین کننده امنیت اقتصادی 
هستیم و این مسئله را اذعان داریم و هر کمکی از 
ما بر بیاید کوتاهی نمی کنیم، هرچند از آن طرف با 
متخلفان و برهم زنندگان امنیت اقتصادی برخورد 

جدی می کنیم.
رئیس قوه قضائیه گفت: با این همه اختیارات 
و  وظایف امروز مورد هجمه دشمنان هستیم؛ زیرا 
آنها می دانند دستگاه قضا با جاسوس ها و نفوذی ها 
برخورد می کند و خیلی سرمایه گذاری کردند تا قوه 

قضائیه را مخدوش کنند.
آملی لاریجانی با اشاره به مسایل حقوق بشری 
افزود: مجموع حرف های آنها چند مطلب بیشــتر 
نیست یک بخشش بر می گردد به مبانی و اصول 
ابتدایی نظام ما. برای مثال به قصاص ایراد می گیرند 
در حالی که عربســتان هم گردن می زند و دست 

قطع می کند. این یک حق برای اولیای دم است و 
اختیار بخشش آن به عهده ولی دم است.

وی ادامه داد: من عمدا برخی از قصاص ها را به 
عقب می اندازم تا شاید منجر به صلح و سازش شود 
و براساس اطلاعات، یک سوم این قصاص ها منتهی 
به بخشش می شود. موضوع قصاص در بسیاری از 
کشــورها پذیرفته شده است اما به ما که می رسد 

این ها صدایشان در می آید.
رئیس قــوه قضائیه با بیــان اینکــه اینها با 
توهماتشــان حرف از اعدام یک شخص افغانی در 
اصفهان می زدند، توضیح داد: ما هرچه گشــتیم 
اصلا پرونــده این فرد را هم پیــدا نکردیم یا در 
جایی می گویند یک سری را بدون محاکمه اعدام 
کرده ایم، خب اینها چه کســانی هستند که بدون 

محاکمه اعدام شدند؟
آملی لاریجانی افزود: حقوق بشــر ابزار دست 
سلطه گران است و میزان نقض حقوق بشر از سوی 
همین کشورها بی انتها است مثل زندان گوانتانامو 
که یک نمونه کوچک بود. اینها اسم شکنجه هایشان 
را هم عوض می کنند آن وقت به ما خرده می گیرند. 
اینها سلاح های شیمیایی می دهند به دشمنان ما و 
حقوق بشر را نقض می کنند آن وقت درباره کارهای 
ما حرف می زنند؛ پس نقض حقوق بشــر اگر این 

کارهای شما نیست، پس چیست؟

رئيس قوه قضائيه در جمع روسای نمایندگی های جمهوری اسلامی ایران در خارج از کشور:

مارشال بيلينگســليا، که هم اکنون در دفتر حقوق بشر ابزار دست سلطه گران است
تروریسم و اطلاعات مالی وزارت خزانه داری آمریکا 
به عنوان دستيار معاون تروریسم و اطلاعات مالی 
فعاليت می کنــد، مامور اعمال تحریم های آمریکا 

عليه ایران شد.
در روزهــای اخیر یک هیئت آمریکایی برای اجرایی 
شــدن تحریم های ایران به آنکارا رفته است. این هیئت 
متشکل از مقامات وزارت امور خارجه و خزانه داری آمریکا 
در دیــدار با مقامات ترکیه تلاش کردند آنها را به رعایت 

تحریم هایی علیه ایران ترغیب کنند.
ریاست این هیئت آمریکایی با فردی به نام »مارشال 
بیلینگسلیا« معاون وزیر خزانه داری آمریکا در امور )مبارزه 

با( تأمین مالی تروریسم و جرایم مالی است.
آقای مارشــال بیلینگســلیا، که هم اکنون در دفتر 
تروریسم و اطلاعات مالی وزارت خزانه داری آمریکا به عنوان 
دستیار معاون تروریسم و اطلاعات مالی فعالیت می کند 
و در روزهای اخیر، به دنبال فشار تحریمی علیه ایران در 
منطقه است، از نهم تیرماه )۳0 ژوئن( برای یک سال )تا 
۳0 ژوئن 2019( به عنوان رئیس FATF انتخاب شــده 
است. سفرهای مارشال بیلینگسلیا در شرایطی که ریاست 
FATF را نیز بر عهده دارد، نشــان دهنده پیوند عمیق 
FATF با وزارت خزانه داری آمریکا اســت. شاید همین 
مســئله کافی باشد تا نسبت به برنامه اقدام ارایه شده از 

سوی FATF به ایران، تردید داشته باشیم.
منتقدان بارها هشدار داده اند که اجرای کامل برنامه 

اقدام منجــر به افزایش اثر تحریم های مالی آمریکا علیه 
ایران خواهد شد.

به گزارش فارس، بیلینگسلیا پس از دیدار با مقامات 
ترکیه درباره تحریم های آمریکا علیه ایران گفت: واشنگتن 
درباره پیامدهای خروج آمریکا از توافق هسته ای با ایران 
به روی اقتصاد ترکیه حساس است. بیلینگسلیا در ادامه 
سخنانش مدعی شد که مهمترین دلیل سفر وی به ترکیه 
بحث درباره بدترین حامی تروریسم در جهان یعنی ایران 
است و گفت: آمریکا ارزیابی هایی درباره فعالیت های مختلف 
رژیم ایران انجام داده که تهدید مستقیمی علیه آمریکا، 
ترکیه و دیگر متحدان ناتو است. ما درباره تأثیراتی که این 
موضوع می تواند بر اقتصاد ترکیه داشته باشد بسیار حساس 

هستیم، این چیزی بود که ما مذاکره کردیم.
ایــن مقام آمریکایی اضافه کــرد: تحریم های وزارت 
خزانه داری آمریکا بســیار فراگیر خواهد بود چون رفتار 
ایران بسیار نگران کننده شده و خطر آغاز یک بحران در 
سرتاســر خاورمیانه را به وجود آورده است. اقدامات ایران 
جهان را مکانی بســیار خطرناک کرده است. چه اتفاقی 
خواهد افتاد اگر موشک های آنها در ریاض فرود آید و چه 
اتفاقی خواهد افتاد که گروه های مسلح مورد حمایت ایران 
یک اشتباه محاسباتی در سوریه در قبال اسرائیل مرتکب 
شوند. بنابراین ما احساس می کنیم که فشار اقتصادی شیوه 
مناسبی برای مقابله با این چالش بوده تا مانع از هرگونه 
محاسبات اشتباه شویم، بنابراین شما انتظار دارید که ما 

بسیار فعال تر از گذشته باشیم.

رئیس FATF مامور اعمال تحریم های آمریکا علیه ایران شد


